
Bestyrelses møde 25 nov. 2020 
Tilstede: Anne, Sidsel, Birthe, Hilde, Steen og Rasmus 

Referent: Rasmus 

1. Corona – Alt bliver fortsat udsat 

2. Medlemmer – intet at berette 

3. Økonomi: 

a. Thomas har fået ca. 5000 kr. fra ”Marathon i Lørup”, som skal deles til høstfesten og til 

legepladsen 

4. Arrangementer 

a. Generalforsamlingen er planlagt til Maj 2021 

5. Forsikringer 

a. Forsikringen ”Fyns Land” ønsker bestyrelsen at blive dækket ind under. Det kræver en 

vedtægtsændring som meldes ud på forhånd (4 uger før generalforsamlingen) 

6. Adventskransbinding – det er desværre aflyst 

7. Beboerbladet 

a. Bladet er i den tidlige fase, men der ønskes beboerintroer som input. 

b. Det vil også være en god ide med intro af hjemmesiden 

c. Det foreslås at der laves ”Gæt en ting i Lørup” 

d. Det foreslås at der sættes en opdatering på trafiksituationen 

8. Legepladsen – ingen beretning 

9. Trafik: 

a. Politiet kommer og ser på 30-zone på mølledamsvej (blå skilte) 

b. Fodgængerfelt kommer ikke på tale – det laver kommunen ikke mere. 

c. Byskilte rykket tættere på byen for at blive taget mere alvorligt 

d. Der er forslag om byport 

e. Der er forslag om et bump ud for ”Oasen”-boden 

f. Undertavle på cykelskilte 

g. Der er trafikmelding på lørupvej 

h. Steen skriver et oplæg på facebook med hvad der arbejdes med. 

Næste møde: 17. feb. hos Sidsel. 


